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1 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
2 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
3 Funktionsrätt Stockholms stad 
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

Till mötets ordförande utsågs Jaan Kaur. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Jaan Kaur och ledamot Blazena 

Westerlund. Justering sker fredagen den 13 december. 

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 11 november 2019 

skickas ut via mail. Anmälan bordlades och tas upp vid nästa 

möte den 20 januari 2020. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 december 

2019 

 

Ärende nr 3: Förändringar inom Farsta fritid 

I ärendet föreslår förvaltningen stängning och minskade 

öppettider i fritidsgårdar och parklekar av ekonomiska skäl. Viss 

verksamhet föreslås flyttas. 

Parkleken Fagerlid i Hökarängen läggs ner enligt förslaget. I 

anslutning till parkleken finns en uppskattad och välbesökt 

barnbassäng. Om något händer vid bassängen kan barnen larma 

och få hjälp av parklekens vuxna personal. Den tryggheten 

minskar vid en nedläggning av verksamheten. 

De minskade öppettiderna slår åt fel håll speciellt vid Starrmyran 

då det 2020 färdigställs 100 nya bostäder i direkt anslutning till 

parkleken. Starrmyran är redan nu en mycket välbesökt 

verksamhet speciellt på helgerna. 

Ett argument för nedläggningar är att avstånden mellan nedlagd 

och behållen verksamhet är korta. Rådet vill framhålla att 

”mindre än 1000 meter fågelvägen” respektive ”1300 meter” inte 

kan sägas vara korta för personer med nedsatt rörelse- och/eller 

orienteringsförmåga. 
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Ärende nr 8: Nya villkor för stadsdelsnämndens föreningsbidrag 

I bedömningsgrunderna för bidrag nämns bland annat 

”Verksamheten bedrivs i tillgänglighetsanpassade lokaler och 

föreningen tar hänsyn till tillgänglighetsaspekter för 

verksamheten” Rådet undrar vilka kriterier man utöver den 

fysiska tillgängligheten man använder för att bedöma huruvida 

föreningen tar hänsyn till tillgänglighetsaspekter för 

verksamheten. 

Rådet beslutar bjuda in Marie Ehrenbåge under våren. 

 

Ärende nr 11: Stadsdelsnämndens pensionärsråd år 2020 

Rådet hade inga synpunkter. Rådet önskar få pensionärsrådets 

protokoll. 

 

Ärende nr 13: Stockholms stads säkerhetsprogram 2020-2023 

Rådet hade en fråga om vilka som är krisledningen. Rådet fick 

följande svar på sin fråga: Samordningsansvaret ligger främst hos 

stadsdelsdirektören vad gäller stadsdelens verksamheter. 

 

Ärende nr 16: Detaljplan för område vid Karlsviks strand, del av 

fastigheten Farsta 2:1 m fl i stadsdelarna Farsta och Larsboda 

Rådet håller med förvaltningen angående Hökarängsbadet och 

anser att parkeringen ska finnas kvar. Hökarängsbadet är väl 

tillgänglighetsanpassat för personer med funktionsnedsättning. 

Där finns parkering, rwc-toaletter, en servering, grillplats och en 

promenadvänlig träbrygga utmed stranden. Det är nödvändigt att 

parkeringen får finnas kvar då det är relativt svårt att ta sig till 

badet med vägar som kan upplevas som barriärer och ganska 

dåliga förbindelser till Hökarängsbadet. De föreslagna alternativa 

parkeringarna är underdimensionerade och ligger för långt bort. 

Rådet saknar också en risk och konsekvensanalys i ärendet. 

 

Ärende nr 17: Detaljplan för fastigheten Burmanstorp 1 m fl- 

Telestaden- i stadsdelarna Farsta och Larsboda 

Rådet undrar över planeringen av nya gruppbostäder och vad det 

är som gör att förvaltningen inte planerar för mindre enheter då 

det för gruppen neuropsykiatriska diagnoser är mycket bättre med 
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en enhet på tre personer. Det är en brist i staden på mindre 

enheter. 

”I Telestaden föreslås ett gatunät där gående och cyklister 

prioriteras framför andra trafikslag vilket sker genom minskade 

ytor för bilfordon och markparkering. Stråken utformas som 

gångfartsområde och parkstråk i Vitsand samt gågata med 

befintlig torgkaraktär i Mårbacka.” Rådet vill framhålla vikten av 

att gång- och cykeltrafiken separeras taktilt och att inte 

tillgängligheten för personer med nedsatt rörelseförmåga till 

entréer och verksamheter förhindras. Angöring med färdtjänst 

och bil samt parkering måste göras möjligt. 

I förslaget skrivs ”I den planerade strukturen eftersträvas i 

möjligaste mån tillgängliga lutningar vilket definieras som 

maximalt 5 % lutning. –”. Rådet vill framhålla att 5% lutning 

avser korta ramper. För gångytor rekommenderas lutningar om 

2% och när så inte är möjligt 3%. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Ingen specifik information. 

Balanslistan uppdaterades. Bilaga  

 

§ 7 Rapporter 

En av rådets ledamöter berättade att DO kommer att stämma en 

av restaurangerna i Farsta centrum för diskriminering som har 

samband med en besökares funktionsnedsättning. 

En av rådets ledamöter var med på nämndens verksamhetsplans 

planeringsdag. 

En ledamot har varit på en tematräff där 

funktionshinderombudsmannen berättade om stadens budget 

samt översynen av funktionshinderrådens framtid. 

En ledamot var närvarande vid utdelandet av S:t Julianpriset. 

 

§ 8 Studiebesök och inventeringar 

Inga studiebesök denna gång. 

 

§ 9 Övriga frågor  

Inga frågor. 
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§ 10 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls den 20 januari 2020. 


